

中西文化艺术 2022 春季联展暨论坛

2022 Spring Joint Exhibition and Forum of the Chinese and Western Culture and Arts

艺术家参展邀请函

Call for exhibition Entry

为庆祝亚裔传统文化月，促进中西文化艺术交流，呼吁世界和平，增强社会安全意识，美洲中西艺术家协会、美国书画艺术研究会、美国华人华侨博物馆将于2022年5月1日至7日在美国华人华侨博物馆（The American Chinese Museum 7345-47 Oxford Avenue, Philadelphia, PA 19111）联合主办中西文化艺术2022年春季联展暨论坛。

To celebrate Asian Pacific American Heritage Month, promote Chinese and western culture exchange, call for world peace and improve society security awareness, International Chinese Arts Society of Americas, American Fujian Artist Association and the American Chinese Museum will host the 2022 Spring Joint Exhibition and Forum of the Chinese and Western Culture and Arts between May 1st and 7th, 2022 at The American Chinese Museum 7345-47 Oxford Avenue, Philadelphia, PA 19111.

届时将展出代表中西文化艺术的杰出作品，并邀请中西优秀文化艺术人士进行互动交流，举办拍卖，为博物馆筹资贡献。

The exhibition will be hosted with outstanding art works representing the Chinese and Western arts. Art discussion forums and art auctions will also be held at the same day to promote culture exchange and raise fund for the museum.

参展益处及要求 - Participation Benefits and Entry Requirements:

| | |
|---|--|
| 所有参展作品均获参展证书，若被博物馆收藏者，将获颁收藏证书。每位参展者及作品将编辑成册收藏于博物馆，作永久珍藏。作者简介由参展者如实提供。 | Exhibition Certificates will be awarded to all the art works selected for exhibition. If an artwork is accepted as a donation for the museum, a Museum Collection Certificate will be awarded. The exhibition booklet featuring art works will be part of the permanent collections by the museum along with artist introductions. |
| 每位参展者需按每件作品交纳\$100美元参展费用，并受邀出席当天的晚宴。 | Artists are required to pay \$100 per artwork on the exhibition and will be invited as VIP to the dinner event. |
| 展会将举办拍卖活动，若获拍卖成功的作品，艺术家将获售价60%作为成本费用。 | The exhibition organizer will hold auction of participating artworks. Artists will get 60% of the final price. |
| 论坛将邀请6-8位中西优秀文化艺术人士做演讲。（以参展者优先） | 6 - 8 people will be invited to present at the forum (exhibiting artists will have priority to be selected to speak) |

参展报名截止日 Entry submission deadline: 4月22日 April 22, 2022

联系人 Contact: 许蜀 (Sue Cheng) - 610 716-2372; 朱立业 (David Zhu) - 646 321-6000

电邮: Email: chineseart@abdinternational.com; acm@usaacm.org

网站: Website: <https://chineseartsociety.org>; <https://usaacm.org>